
Beriz Belkić 

 Pitanje postavljeno Ministarstvu civilnih poslova BiH: „Hoće li i kada biti riješen 

problem izdavanja putovnica raseljenim osobama prouzrokovan nejasnoćama u članku 

14. Zakona o putovnicama?“ 

 

 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Imate li namjeru u skorije vrijeme 

Zastupničkom domu PSBiH dostaviti Analizu primjene Zakona o dobrobiti životinja u 

skladu s inicijativom zastupnika Džaferovića i Belkića, koju je ZD PSBiH usvojio na 

42. sjednici održanoj          14. 2. 203. godine.“ 

 


